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ZAPYTANIE RADNEGO

1. Imię i nazwisko Radnego: Małgorzata Kaptur

2. Proszę o udzielenie odpowiedzi (informacji) na pytanie: Jakie kroki podjął Urząd w
celu naprawienia uszkodzonej ścieżki rowerowej w ciągu ulicy Leszczyńskiej.

Wiosną 2011 roku, kilka miesięcy po pokryciu ścieżki asfaltem, jej powierzchnia została podziurawiona
przez mniszek pospolity (mlecz).

Zaniepokoiła mnie odpowiedź Burmistrza Ratajczaka:

Odpowiadając na wniosek radnej Wiesławy Mani z dnia 2.09.2011, znak BR.0003.204.2011 w
sprawie wyrastających chwastów w ścieżce rowerowej w ul. Leszczy?iskiej, uprzejmie informuję, że w
dniu dzisiejszym zlecono Zakładowi Usług Komunalnych Sp. z o. o. usunięcie powyższych chwastów.

W związku z powyższym zapytuję:

1. Czy Burmistrz wystąpił do wykonawcy z żądaniem naprawy wadliwie wykonanej pracy w ramach
gwarancji? Jeśli tak, to jaki jest rezultat tych działań?

2. Jakie konsekwencje zostały wyciągnięte wobec inspektora nadzoru?

.

.

Wielokrotnie ta kwestia była podnoszona na posiedzeniach różnych komisji.
Niestety minął rok i stan tej ścieżki nie poprawił się.
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Mosina, 02.04.2012 r.



FRh
:

Pl. 2( P
62-(.

tel ./fa

BR.0003.341.2012

jc
rn

212 O 2

nr

Mosina, dnia 2 kwietnia 2012 r.

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnej Małgorzaty Kaptur

w sprawie uszkodzonej nawierzchni ścieżki rowerowej w ciągu ulicy Leszczyńskiej.

Do wiadomości:
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